



Svenska Jujutsu
federationen

Svenska Jujutsufederationens protokoll för styrelsemöte 6 - 2025

Tid: 2025-06-06, kl. 09:00 – 15:00.

Plats: Hotell Scandic Frimuraren, Linköping

Närvarande: Johan Pettersson (ordförande), Tobias Back (sekreterare), Bertil Bergdahl, Johan Grankvist, Birgitta Norrström Peters, Niclas Sjöberg (tjänstgör för Ella Jacobsson) och Daniel Norrgård Darelli (tjänstgör för Lena Löf Österberg).

Frånvarande: Ella Jacobsson, Lena Löf Österberg

§65. Mötets öppnande

Ordförande Johan Pettersson öppnade mötet

§66. Val av mötesfunktionärer.

Daniel valdes som justerare för dagens protokoll. Tobias valdes till möttesekreterare.

§67. Dagordningen

Dagordningen godkändes.

§68. Mötesprotokoll

Protokoll nr 3, 4, 5 godkändes och lades till handlingarna

§69. Beslut tagna per capsulam

Inga beslut har tagits per capsulam.

§70. Ekonomi

Ingen rapport har getts från RF ekonomi. Rapporter sker kvartalsvis. Ordförande ges i uppdrag att ta kontakt med RF ekonomi om att få månadsvis rapport för att möta årsmötes önskemål att lägga med i protokoll.

En del kostnader för World games är betald.

§71. Justering av konstituering

Lena Löf Österberg har begärt sitt utträde som kassör och en ny kassör valdes i form av Birgitta Norrström Peters till Kassör. Gällande firmateckning så kvarstår teckningsrätten utefter funktion där kassör byts av person. Styrelsen beslutade att även Vice ordförande ska ha teckningsrätt jämte ordförande och kassör var för sig.



§72.

Förbundsutveckling

- a. Sociala medier och förbundets webbsida.
Hemsidan ligger tillfälligt nere men enligt hostingbolaget så ska den komma upp.
- b. Motion från förbundet till SB&K:s årsmöte.
Konstaterades att motionen vann inte SB&K:s årsmötes gillande.
- c. Nationell instruktörslicens (3-åriga).
Inget nytt än.
- d. Råd för självförsvar, stilar och traditionell jujutsu.
Johan Grankvist utsågs till rådsordförande för det nya rådet.
- e. Kampsportsfestivalen 2025.
Styrelsen diskuterade kampsportsfestivalen dit man fått en inbjudan men beslutade att styrelsen inte kommer att jobba vidare med frågan men uppmuntrar andra föreningar som vill att delta.
- f. Internationellt.
Bertil utsågs att delta på internationella årsmötet i Thailand i november.

§73.

Föreningsutveckling

- a. Digitala "föreläsningar" t ex jujutsuns historia, kost mm.
Inget nytt att rapportera. En digitalförbundskonferens diskuterades.
- b. Föreningsbidrag.
Kungälv's Självförsvarsklubb Chikara blev inställt och inget bidrag utbetalas
Örnsköldsvik Kampsportsförening sökte 5000kr men inkom med ansökan två dagar innan utsedd tävling och därmed ansåg styrelsen att den inkom ej inom rimlig tid för behandling.
Carlskrona Jiu-jitsuklubb Fuji ansökt om 10.000kr och beviljades i enlighet med regelverk med 5000kr för sitt 50-års jubileum.
Norra Hammars jujutsu och sportförening ansöker om lägerbidrag för 5000 kr för sommarläger. Styrelsen beslutade att bevilja detta. Niclas Sjöberg deltog ej i beslutet pga jäv.
Styrelsen beslutade att vi som förbund ska uppmärksamma föreningar som firar jubileum. En praxis och en förteckning med föreningar som bildades ska tas fram. Daniel åtog sig uppdraget.
Styrelsen reviderade kriterierna för bidragsansökningar enligt bilaga.

§74.

Tävling

- a. SM.
Styrelsen diskuterade förlustgarantin och utifrån bristande redovisning av intäkter för tröjor så dras den kostnaden av från förlustgarantin och slutar på att betala ut ytterligare 2045 kr till arrangerande förening. Daniel deltog ej i beslutet enligt §33, d.
- b. Landslaget.
Tobias informerade om landslagsverksamheten och det är en del jobb med World games. Övriga tävlingar i höst är EM i Belgien och VM i Thailand.



Utmaningar är ekonomin och längden på VM som är över 2 veckor.
Klädesbeställningar med sponsor har genomförts.

- c. Tävlingsråd.
Niclas redogjorde för tävlingsrådets arbete. En hel del nya tävlingar har ansökts.
- d. Domare.
Niclas redogjorde för verksamheten. En grundkurs har genomförts och fler planeras inför hösten som kommer att utlysas.
- e. Tävlingssekretariat.
Styrelsen beslutade att uppdra tävlingsrådet att inkomma med en inventering över vad förbundet har för material för tävlingsverksamhet.
Styrelsen diskuterade vidare att se över vilket system som ska användas i tävlingsverksamhet. Frågan uppdras att utredas vidare.
- f. Övrigt.
Inget övrigt att rapportera.

§75. Förbundsstämma 2025-04-26

- a. Frågor att arbeta vidare med.
Styrelsen diskuterade huruvida man ställer sig till att ha årsmöte vartannat år i enlighet med SB&K. Styrelsen låter frågan vara.
Styrelsen diskuterar att i tidigt skede förbereda propositioner gällande val av revisor och eventuella andra stadgeändringar.
Styrelsen diskuterade årsmötets fråga gällande om att kassör ska väljas på årsmötet. Styrelsen anser just nu att det inte behövs då man vill ha rörelsefrihet för styrelsearbetet och konstituerar sig själv.
- b. Begäran om ogiltigförklaring av stämman.
En anmälan om att ogiltigförklara årsmötet har inkommit till SB&K:s kansli. Därvid har styrelsen fått frågor att besvara. Styrelsen godkände skrivelse som ska skickas till kansliet för svaromål.

§76. Övriga frågor

Daniel föreslog att styrelsen bör gå över till en digital signering för protokoll.
Styrelsen beslutade att gå över till digital signering.

§77. Nästa möte

2025-08-14, kl. 19:00 via Teams.

§78. Mötets avslutande

Ordförande Johan Pettersson avslutade mötet.

Johan Pettersson
Ordförande

Tobias Back
Sekreterare

Daniel Norrgård Darelli
Justeringsperson